

Date: September 4th, 2025



التاريخ: 4 سبتمبر 2025

Circular No:16 AY 2025-26

<u>Subject: Parent Participation in School Governance – Nominations Open</u>

Dear Parents and Guardians,

In line with the ADEK Governance Policy, Ajyal Al Falah is committed to strengthening parent participation in school governance and decision-making. Parents play a vital role in supporting the school, fostering communication, and enriching the learning experience of our students.

For the upcoming two academic years (2025–2026 and 2026–2027), we are pleased to open nominations for parents to join the following groups:

- Parent Representatives: Each grade group will have at least one representative who will serve as a liaison between parents and teachers. Later on, all parents will be invited to vote and select three parents to represent each department in the School Governing Board alongside the school owner.
- Parent Council: A committee that represents the wider school community, advises on school matters, and partners with the school to enhance parental engagement. The Parent Council must meet at least once each term.
- Mothers' Council: A dedicated council for mothers to contribute actively through initiatives, events, and programs that foster a strong school-home partnership. The Mothers' Council must meet at least once per month.

السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

تماشياً مع سياسة الحوكمة الخاصة بدائرة التعليم والمعرفة (ADEK)، تلتزم مدرسة أجيال الفلاح بتعزيز مشاركة أولياء الأمور في حوكمة المدرسة وعمليات اتخاذ القرار. حيث يلعب أولياء الأمور دوراً أساسياً في دعم المدرسة، وتعزيز التواصل، وإثراء تجربة التعلم لطلابنا.

للعامين الدراسيين القادمين 2026–2025و2026–2027، يسرنا أن نفتح باب الترشيح أمام أولياء الأمور للانضمام إلى المجموعات التالية:

- ممثلو أولياء الأمور: سيكون لكل مجموعة صفية ممثل واحد على الأقل يعمل كحلقة وصل بين أولياء الأمور والمعلمين. وفي وقت لاحق، سيتم دعوة جميع أولياء الأمور للتصويت واختيار ثلاثة أولياء أمور لتمثيل كل مرحلة في مجلس حوكمة المدرسة جنباً إلى جنب مع مالك المدرسة.
- مجلس أولياء الأمور: لجنة تمثل المجتمع المدرسي بشكل أوسع، تقدم المشورة في شؤون المدرسة، وتتعاون مع الإدارة لتعزيز مشاركة أولياء الأمور. ويجب أن يجتمع مجلس أولياء الأمور مرة واحدة على الأقل في كل فصل دراسي.
- مجلس الأمهات :مجلس مخصص للأمهات للمساهمة بشكل فعّال من خلال المبادرات والفعاليات والبرامج التي تعزز الشراكة بين المدرسة والمنزل. ويجب أن يجتمع مجلس الأمهات مرة واحدة على الأقل كل شهر.





We warmly invite interested parents to volunteer for these roles. If you wish to nominate yourself, please complete the form using the following link:

ندعو أولياء الأمور المهتمين للتطوع في هذه الأدوار. إذا كنتم ترغبون في ترشيح أنفسكم، يرجى تعبئة النموذج عبر الرابط التالي:

Nomination Form (Google Forms)

استمارة الترشيح(Google Forms)

We also encourage all parents to work closely with the school by attending open days and taking part in the various events and activities organized throughout the year. Your presence and involvement make a tremendous difference in strengthening the school-home partnership and enriching our students' experiences.

كما نشـجع جميع أولياء الأمور على التعاون الوثيق مع المدرسـة من خلال حضور الأيام الاجتماعات والمساركة الفعّالة في مختلف الفعاليات والأنشطة التي تُنظم على مدار العام. إن حضوركم ومساهمتكم يحدثان فرقاً كبيراً في تعزيز الشراكة بين المدرسة والمنزل واثراء تجربة أبنائنا التعليمية.

Your active participation is highly valued and will help us continue building a collaborative and supportive learning environment for all our students.

إن مشاركتكم الفعّالة محل تقدير كبير، وستساعدنا في الاستمرار بيناء بيئة تعليمية تعاونية وداعمة لجميع طلابنا.

Thank you for your continuous support.

نشكر لكم دعمكم المستمر.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown **Principal Director**



